

Dear shareholders	السادة المساهمين الكرام
<p>The Proxy form is not available, as the General Assembly will be held remotely via modern technology means.</p> <p>We invite all shareholders of the Company to use remote electronic voting via the website of Tadawulaty Service: <a href="http://www.tadawulaty.com.sa">http://www.tadawulaty.com.sa</a></p> <p>We hope that the shareholders register in the Tadawulaty service, and the voting will be available free of charge to all shareholders before the date of the Assembly according to the statutory period.</p> <p>For more inquiries, please contact the Investor Relations department via:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Email: <a href="mailto:IR@solutions.com.sa">IR@solutions.com.sa</a></li><li>- Phone: +966 11 525 2985 - +966 11 525 2159</li><li>- Fax: +966 11 460 1110</li></ul> <p>Thank you and kind regards,</p>	<p>نموذج التوكيل غير متاح, حيث سيتم الإكتفاء بعقد الجمعية العامة للشركة عبر وسائل التقنية الحديثة عن بعد.</p> <p>وعليه ندعو جميع مساهمي الشركة إلى استخدام التصويت الإلكتروني عن بعد وذلك عبر الموقع الإلكتروني الخاص بخدمة تداولاتي: <a href="http://www.tadawulaty.com.sa">http://www.tadawulaty.com.sa</a></p> <p>عليه نأمل من السادة المساهمين التسجيل في خدمة تداولاتي, وسوف يكون التصويت متاح مجاناً لجميع المساهمين قبل موعد الجمعية حسب المدة النظامية.</p> <p>وفي حالة وجود أي استفسار، فضلاً التواصل مع إدارة علاقات المستثمرين عن طريق بيانات التواصل أدناه:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- البريد الإلكتروني: <a href="mailto:IR@solutions.com.sa">IR@solutions.com.sa</a></li><li>- الهاتف: +966 11 525 2159 - +966 11 525 2985</li><li>- الفاكس: +966 11 460 1110</li></ul> <p>ولكم جزيل الشكر والتقدير،،</p>